
1 
 

PROTOKÓŁ NR 12/19 
POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ RADY POWIATU W GRYFINIE 

z dnia 28 listopada 2019 r. 
  
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 12:30 i trwało do godz. 13:20 w siedzibie Starostwa 
Powiatowego w Gryfinie przy ul. Sprzymierzonych 4. W posiedzeniu udział wzięło  
3 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1), Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk, Dyrektor 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska, Naczelnik Wydziału 
Komunikacji i Transportu Aneta Płóciennik – Śmiałkowska. Posiedzenie otworzył, stwierdził 
kworum i obrady poprowadził powołany przez komisję, na czas nieobecności 
przewodniczącego Jarosława Przygody, wiceprzewodniczący Remigiusz Rzepczak. Głównym 
tematem posiedzenia była analiza i opiniowanie projektów uchwał na XII sesję Rady Powiatu 
w Gryfinie. 
 
Ad. 2  
Porządek obrad 12. posiedzenia Komisji Rewizyjnej został przedstawiony i stanowi zał. nr 2.  
 
Ad.3  
Protokół nr 11/19 posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 14 października 2019 r. został 
przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.4 Analiza i opiniowanie projektów uchwała na XII sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 
 

I. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia Programu 
współpracy Powiatu Gryfińskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020 (druk  
nr 4/XII); 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 

 
II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały nr VII/45/2019 

Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 25.04.2019 r. w sprawie określenia zadań, na które 
przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
w 2019 r. (druk nr 5/XII); 

 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska.  
 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska 
powiedziała, że co roku Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  
przyznaje dla Powiatu Gryfińskiego wg algorytmu środki finansowe na rożne zadania.  
Na początku każdego roku Rada Powiatu dzieli środki na poszczególne zadania.   Pod koniec 
roku zwiększyła się stawka na uczestnika Warsztatu Terapii Zajęciowej, w związku z czym 
PFRON przesłał na ten cel dodatkowe środki. Ponadto Powiatowy Urząd Pracy nie 
wykorzystał środków w kwocie 58 000,00 zł przeznaczonych na rehabilitację społeczną  
i zawodową osób niepełnosprawnych. PCPR w październiku otrzymał informację o tym,  
że te środki zostaną zwrócone przez PUP z przeznaczeniem na inne cele. 
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Radny Tomasz Mirakowski poprosił o wyjaśnienie przyczyny niewykorzystania przez 
Powiatowy Urząd Pracy w Gryfinie środków PFRON w kwocie 58 000,00 zł przeznaczonych 
na zadania z zakresu rehabilitacji społecznej i zawodowej osób niepełnosprawnych. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 

III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyboru przedstawiciela Rady 
Powiatu Gryfińskiego – kandydata na członka Powiatowej Społecznej Rady do Spraw 
Osób Niepełnosprawnych w Gryfinie (druk nr 6/XII); 

 
Komisja  Rewizyjna zaproponowała Radną Aleksandrę Misiunę – Gólcz, jako przedstawiciela 
Rady Powiatu w Gryfinie na kandydata na członka Powiatowej Społecznej Rady do Spraw 
Osób Niepełnosprawnych w Gryfinie. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 

W tym momencie posiedzenie opuściła Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  
w Gryfinie Bożena Stawiarska. 

 
IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyposażenia Powiatowego 

Zakładu Aktywności Zawodowej w Gryfinie w mienie ruchome oraz wartości 
niematerialne i prawne (druk nr 7/XII); 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 

 
V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia na rok 2020 wysokości 

opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości 
kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu (druk nr 8/XII); 
 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Naczelnik Wydziału Komunikacji  
i Transportu Aneta Płóciennik – Śmiałkowska. 

 
Wiceprzewodniczący komisji Remigiusz Rzepczak zapytał, czy w porównaniu do roku 
poprzedniego proponowane stawki się różnią.  
 
Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Aneta Płóciennik – Śmiałkowska 
odpowiedziała, że w porównaniu do poprzedniego roku stawki są niższe. Do ubiegłego roku 
Rada Powiatu przyjmowała stawki maksymalne, czyli zgodne z tymi, które ogłaszał Minister 
Finansów. W związku z tym, że uchwała z 2018 r. została zaskarżona przez prokuratora w 
zakresie zbyt wysokich stawek i tym, że Powiat ponosił z tego tytułu korzyści zarobkowe to 
w obecnym projekcie uchwały stawki są niższe. Naczelnik dodała, że jedynie stawki w 
zakresie holowania pojazdów są na maksymalnym poziomie, ponieważ koszty ponoszone 
przez Powiat w tym zakresie są wyższe od wysokości stawki maksymalnej. Obecnie za 
usunięcie pojazdu do 3,5 tony Powiat płaci przedsiębiorcy 600,00 zł, a w uchwale można było 
przyjąć stawkę do kwoty 503,00 zł. Natomiast jeżeli chodzi o przechowywanie pojazdów na 
parkingu strzeżonym to stawki zostały przyjęte na poziomie stawek zaproponowanych przez 
przedsiębiorcę powiększone o 30% uwzględniając koszty pracownicze, koszty związane z 
ewentualnie wysyłaną pocztą i prowadzonymi postępowaniami egzekucyjnymi, jeżeli osoba 
nie odbierze pojazdu. 
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Radny Tomasz Mirakowski zapytał dlaczego stawki były za duże, są one ustalane przez 
Radę Powiatu.   
 
 
Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Aneta Płóciennik – Śmiałkowska 
odpowiedziała, że stawki są uchwalane przez Radę Powiatu, jednak ustawodawca wskazał, że 
przy określaniu stawek mamy brać pod uwagę konieczność sprawnej realizacji zadania oraz 
koszty usuwania i przechowywania pojazdów na obszarze powiatu. Naczelnik dodała, że 
uchwały w tym przedmiocie zostały zaskarżone na terenie całego kraju. Powiat na ten 
moment ma postepowanie w Naczelnym Sądzie Administracyjnym. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 

W tym momencie posiedzenie opuściła Naczelnik Wydziału Komunikacji  
i Transportu Aneta Płóciennik – Śmiałkowska. 

 
VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

gminie Stare Czarnowo (druk nr 9/XII); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 

VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  
na 2019 rok (druk nr 10/XII); 

 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk. 

 
Radny Tomasz Mirakowski zapytał o powód zwiększenia planowanych wydatków 
Starostwa Powiatowego w kwocie 47 000,00 zł z tytułu odpłatności mieszkańców za pobyt  
w DPS-ach. 
 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk odpowiedziała, że są dwa rodzaje odpłatności. Jedna 
odpłatność dotyczy mieszkańców, którzy zostali przyjęci do domu pomocy społecznej  
do 2004 r. i przebywają w nim do dziś. Jest ona regulowana dotacją przekazywaną  
od Wojewody Zachodniopomorskiego. Drugi rodzaj odpłatności dotyczy mieszkańców 
przyjętych do domu pomocy społecznej po 2004 r., gdzie część kosztów pokrywana jest z ich 
własnych świadczeń. W przypadku braku własnych środków część odpłatności pokrywa dana 
gmina, a część przekazywana jest dotacją od Wojewody Zachodniopomorskiego. Zwrot 
środków nastąpił w związku z waloryzacją emerytur, świadczeń socjalnych i dodatków 
wypłacanych mieszkańcom. Odpłatność dla mieszkańców ustalana jest na podstawie 
wydawanych decyzji. W związku z tym, jeżeli wyższy jest dochód to również wyższe kwoty 
będą wpływać do domów pomocy społecznej.  

Radny Tomasz Mirakowski poprosił o wyjaśnienie dlaczego poniższe zapisy w zakresie 
zmniejszenia planu wydatków w kwocie 250 000,00 zł - podatek VAT inwestycja  
pn. „Rozbudowa Szpitala Powiatowego w Gryfinie” oraz  zmniejszenia planu wydatków  
w kwocie 1 000 000,00 zł - inwestycja pn. „Rozbudowa Szpitala Powiatowego w Gryfinie”, 
zostały w jednym dziale rozdzielone na dwa zapisy. 
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Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk odpowiedziała, że dział 851 związany jest z inwestycją 
szpitala. W związku z tym, że do końca roku przy tej inwestycji nie zostanie wykonany plan  
finansowy na 2019 r., a środki zostały już zabezpieczone w projekcie budżetu powiatu  
na 2020 r., to można zmniejszyć plan wydatków na rok bieżący. Skarbnik kontynuując 
poinformowała, w związku z tym, że zaszła potrzeba dofinansowania Szpitala, to zostały 
również zaproponowane zmiany finansowe w tym zakresie. W wyniku wprowadzonych 
zmian, poza wsparciem finansowym Szpitala, Powiat zamieniając zobowiązania na czynsz 
dzierżawny oraz wnosząc gotówkę na podwyższenie kapitału, stanie się większościowym 
udziałowcem i będzie miał znaczący głos w sprawach zarządczych. 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 

VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2019-2039 (druk nr 11/XII); 

 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że przedmiotowy projekt uchwały jest 
odzwierciedleniem zmian dokonanych w budżecie powiatu, zgodnie z załącznikiem nr 1 i 2.  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 

 
W tym momencie posiedzenie opuściła Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk. 

 
Ad. 6  Sprawy różne, informacje i wnioski. 
 
- brak; 
 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 13:20. 
 
 
Protokół sporządziła: 
 
Magdalena Romankiewicz 
  

 Przewodniczący Komisji 

 
 Jarosław Przygoda 
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